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Z A P I S N I K 
sa 77. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 24. listopada 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Tomislav 
Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova gradonačelnika, samouprave i uprave, Indira 
Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Nikola Muvrin, direktor 
“Risnjak-Delnice” d.o.o, Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Zvezdana Jerković, 
ravnateljica Dječjeg vrtića "Hlojkica" Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za 
komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Đulio Jusufi, voditelj  Odsjeka za 
proračun i financije, Davorin Klobučar, djelatnik Goranskog sportskog centra, Klaudija Kumpar, 
tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Indira Rački Joskić, Dario Medvedec umjesto 
kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar.   

 
 
IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 
 
ĐULIO JUSUFI 

- Započete su aktivnosti na izradi Plana proračuna za 2015. godinu i projekcijama za 2016. i 
2017. godinu. Proračunski korisnici i trgovačka društva dostavili su svoje financijske planove. 
Potrebno je održati sastanak unutar odjela kako bi se definirale još neke nepoznanice. 

- Jučer je održana prezentacija rebalansa s obzirom na promjene koje su nastupile, a najviše 
vezano uz zaduženje. Redovito se komunicira s HABOR-om vezano za nacrt ugovora odnosno 
dobivanje suglasnosti Ministarstva za zaduženje. 

- Obavljale su se aktivnosti vezane uz otplatu stana sa stanarskim pravom, napravljen je i 
potpisan ugovor za geodetske usluge, kolegice iz Odsjeka bile su involvirane na poslovima 
Plana kroz prihode odnosno rashode, radilo se na obračunu naknada za Gradsko vijeće, 
odbore, PDV, mjesečnim izvještajima, redovnim knjiženjima, opomenama i ovrhama. 

- Kolega Majnarić utorkom prisustvuje sastancima vezanim za Supilovu ulicu, sudjeluje u izradi 
investicijskog vodiča te pripremi investicijske studije za potrebe HABOR-a. 

 
DAVORKA GRGURIĆ 

- U ponedjeljak je obavljen dogovor s Lidlom i projektantima na temu parkirališta, obišao se 
teren i dogovoreno je da je potrebno doprojektirati jedan dio, izvođaču je dan nalog da krene u 
radove. Putem Radija Gorski kotar ići će obavijest kojom se umoljavaju građani da ne 
parkiraju na toj lokaciji. Gradonačelnik je zatražio da se postavi rešetkasta ograda. Davorka 
Grgurić nadalje navodi da je za danas zakazan sastanak s projektantom koji će donijeti 
tehničko rješenje kako bi se vidjelo gdje je potrebna veća denivelacija. Za idući tjedan naručit 



će se asfalt. Gradonačelnik je zatražio da se, radi partnerskih odnos, Kraljević Hoteli 
obavijeste o radovima, da ih zamolimo za razumijevanje dok se radovi ne dovrše odnosno da 
im se kao dobar partner i suradnik pisano obratimo. 

- Aktivnosti na Supilovoj ulici provode se svakodnevno a najviše utorkom. Radovi su se 
odnosili uglavnom na fontanu i cvjetnjak. Radila se javna rasvjeta te priključak struje i vode 
za fontanu te zeleni otok. 

- Radilo se na poslovima obračuna komunalnog doprinosa, naknade za neizgrađene zgrade 
kojih ima desetak tjedno, izdani su posebni uvjeti gradnje za rekonstrukciju kotlovnice i 
dimnjaka za Energy pellets te za rekonstrukciju plinovoda koji bi trebao ići u žešću 
rekonstrukciju - ugradnja novih većih cijevi od Omišlja do Karlovca. 

- Za Gradsko vijeće pripremljena je odluka vezana uz nerazvrstane ceste. 
- Napravljene su izmjene i dopune programa gradnje objekata, programa održavanja te 

programa utroška šumskog doprinosa, a napravljen je i zaključak o primanju na znanje nalaza 
revizije o učinkovitosti proizvodnih zona.  

- Svakodnevno pristižu dojave o štetama na cestama i zemljištu. Odron se dogodio na pristupnoj 
cesti prema Biljevini, loša situacija je i u Kupskoj dolini također zbog odrona i izlijeva Kupe. 
Podlokana je cesta u Radočaju i dat je nalog za saniranje. Veliki problemi događaju se s 
makadam cestama što stvara ogromne troškove, a svaka nova kiša ponovo napravi nove štete. 

- Dat je nalog za postavljanje rasvjete ispred mrtvačnice u Delnicama, za postavljanje lampe u 
samom naselju Turni, za postavljanje rasvjete ispred mrtvačnice u Delnicama za 2 rasvjetna 
tijela te za sanaciju žlijeba u kotlovnici u Crnom Lugu. 

- Krov na domu u Brodu na Kupi je star i traži popravke. 
- Obrt Šporčić postavlja, bez naknade, reklamne panoe u Supilovoj ulici. 
- Bilo je upita građana za poljoprivredno zemljište u vlasništvu RH. 
- Promjena vrata na TUO "Marica" kompenzirat će se najmom. 
- Kolegica Kajfeš prisustvovala je seminaru na temu dječjih igrališta. 
- Dogovara se sastanak za novogodišnju dekoraciju. Gradonačelnik je zatražio da se prikupi 

više ponuda za taj posao. 
- Pripremljen je Izvještaj za Fond za zaštitu okoliša vezano za zgradu Gradske uprave o 

energetskoj učinkovitosti. 
- Od DUUDI nisu dobivene žalbe na Rješenja za komunalnu naknadu. 

 
NIKOLA MUVRIN 

- Najviše vremena provodi se na uređenju groblja zbog predstojećeg blagdana Svih svetih kao i 
zbog posjete nadbiskupa Devčića Turkima, Kuželju i Brodu na Kupi. 

- U nadzoru poduzeću bila je protupožarna inspekcija. 
- S vlasnikom disko kluba dogovoreno je da se cijena lož ulja dijeli na pola, gradonačelnik je  

zatražio da se o tome sklopi ugovor. 
- Nije bilo upita građana obzirom na zaključano groblje. Gradonačelnik je zatražio da se vidi 

može li se tehnički izvesti invalidska rampa čime bi se osobama u kolicima omogućio ulazak u 
groblje. 

- Iznio je problem lokacije za tržnicu. Gordana Piskač navodi da se plac može vratiti u Supilovu 
ali samo privremeno dok se ne uredi cijela površina a tada treba pronaći drugo rješenje. 
Gradonačelnik je upitao da li je sve spremno za prodaju cvijeća? Nikola Muvrin navodi da je 
pripremljeno klizalište na kojem je skinuta podloga, napisana je i odluka o tome, prodavači će 
dobiti dozvole. Gradonačelnik je još zatražio da se obavijest o prodaji cvijeća na prostoru 
ledene dvorane više puta čita u programu Radija Gorski kotar. S obzirom da se radi o servisnoj 
informaciji za građane Radio neće Risnjaku ispostaviti račun.  

- Sve je pripremljeno za sadnju lipa u Supilovoj ulici. 
 
 



MIRELA SRKOČ ŠENKINC 
- Pri kraju je izrada Programa rada za 2015. godinu. 
- Pripremljeni su pozivi za sjednicu Turističkog vijeća. 
- Održana je sjednica Koordinacije TZ Gorskog kotara na kojoj se raspravljalo o 

realizaciji aktivnosti te programu rada za iduću godinu. 
- Na "Danima tartufa" promovirat će se turizam Gorskog kotara. 
- HTZ poslano je izvješće za realizaciju jednog od tri projekta za koji su dobivene 

potpore. 
- Dogodila se poplava u podrumu, podzemna voda probila je u prostor. 
- DIMŠO nije došao. 
- Prisustvovanje obilježavanju obljetnice Narodne knjižnice i čitaonice. 
- Sutra se održava haiku susret te promocija haiku zbornika. 
 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- U vrtiću se peku kolači, u aktivnosti su se aktivno uključili i roditelji. 
- U ponedjeljak je prisustvovala seminaru na temu upravljanja dječjim igralištima. 
- Djeca su uživala u predstavi "Tri praščića" koju su pripremile pripravnice. 
- Počinju aktivnosti vezane uz "Mjesec knjige". 
- Kuharica je na bolovanju i neće je biti duže vrijeme. Za sada je posao preraspodjeljen 

no morat će se nekoga zaposliti. 
- Idući tjedan Upravno vijeće riješit će zamolbu za medicinsku sestru. 
 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 
- Sve što je planirano je i odrađeno. 
- U Kupjaku je srušena lipa, kod Elektromaterijala srušena je jelka a iz Jastrebarskog 

su dopremljene lipe. 
- Danas je dan tehnike, sutra dan čišćenja. 
- Dovršeni su radovi na Ugostiteljskom objektu "Tigar". 
 
DAVORIN KLOBUČAR 
- Sudjelovanje na edukaciji za info punkt. 
- Danas će se održati sastanak s najvažnijim subjektima po pitanju sporta i sportske 

rekreacije. Nakon sastanka obići će se sportski objekti u Delnicama, Petehovac i 
Platak čime se udaraju temelji razvoja Delnica u smislu sportskih bazičnih priprema. 

- U multifunkcionalnoj dvorani skinuta je sportska podloga i prostor se priprema za 
klizačku sezonu koja se planira otvoriti sredinom studenoga. 

- Direktor će danas, u Urbanizmu, izvidjeti koji su uvjeti potrebni za postavu 
kontejnera u kojima bi se smjestile svlačionice. 

- U subotu će kupsku dolinu posjetiti nadbiskup Devčić. Predviđen je razgovor s 
Pastoralnim vijećem i građanima. 

- Sanacija bazena je u tijeku. 
 
GORDANA PISKAČ 
- Bilo je zaista puno intervencija zbog nevremena. 
- Danas je sastanak s Lidlom vezano za parkiralište ispred Hotela "Risnjak". 
- Obveze na rekonstrukciji Supilove ulice zahtijevaju najviše vremena, sada se 

dogovaraju detalji. 
- Za Gradsko vijeće je pripremljena Odluka o izmjeni Odluke o nerazvrstanim cestama 

te Odluka o učinkovitosti gospodarenja otpadom. 
- Dobivena je nova procjena zemljišta vezano uz naše razgovore s Energy pelletsom iz 

koje je vidljivo da su naše cijene najniže u Gorskom kotaru. 



- Radi se projekt video nadzora. Firma koja radi projekt nudi besplatno postaviti 
probnu kameru na lokaciju koju mi predložimo. 

- Prikupljene su ponude za izradu projekta trga, za projekt dijela ceste kod semafora. 
- Ishođene su ponude za projektantski nadzor na radovima parkirališta ispred Hotela 

"Risnjak". 
- Dogovoren je sastanak s Hrvatskim cestama i Nacionalnim parkom vezano za cestu 

prema Biljevini. 
- Danas će se održati sastanak s vlasnicom objekta u Supilovoj ulici 9 vezano za povrat 

imovine i održavanje objekta. 
 
TOMISLAV MRLE 
- Za PGŽ se prikupljaju podaci vezani za isplatu pomoći za ogrijev. 
- Završena je nabava računala za potrebe odjela. 
- Prisustvovanje savjetovanju na temu upravljanja dječjim igralištima. 
- Aktivnosti vezane za info punkt koji bi trebao početi s radom 3. 11. 
- Prisustvovanje seminaru na temu zaštite na radu obzirom na novi zakon. 
- Vezano uz stručno osposobljavanje izmjene Plana i Programa proslijeđene su HZZZ, 

u tijeku su aktivnosti vezane za izradu natječaja. 
- Za sjednicu Gradskog vijeća pripremljen je materijal na temu Povelje o suradnji i 

organizaciji civilnog društva. 
- U tijeku je prikupljanje prijedloga za dodjelu imena novom trgu. 
- U tijeku je prikupljanje i sređivanje dokumentacije vezane uz civilnu zaštitu. 
- Problem rješavanja predmeta kolegice Bubanj koja je već duže vrijeme na bolovanju. 

Za sada se predmeti rješavaju "vatrogasno" no zbog povećanja obima posla u 
mnogim segmentima treba pronaći trajno rješenje. Napominje da su svi drugi odjeli 
povećali broj zaposlenih osim Stručne službe. 

 
 
Dovršeno u 9,30 sati. 
 
 
Tajnica gradonačelnika     Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar     Ivica Knežević, dipl. iur. 
 

 
 


